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S to sejo je bilo zaključeno

določerao obdobje v delu OK
SZDL in njenih organov. To so
predvsem minule voiitve.

O tem je bilo napisano že
nekaj analiz, razpravljali so
že mnogi forumi in organi.
Glavne značilnosti pa je na tej
seji še enkrat poda] tovariš
Štefan Praznik, sekretar OK, kd
je med drugim dejal, da re-
zultati volitev, vsaj v svoji
osnovni smeri, kažejo na to,
da so bile predhodno sprejete
programske usmertve pravil-
ne. Konkretizirajo pa se tako-
rekoč vsakodnevno na zborih
delegacij, sejah skupščinskih in
drugih organov. To vse omo-
goča, da se lahko sedaj naloge
načrtujejo konkretneje, kot pa
so se mogle na začetku.

Ob izvedbi volitev je tov. Pra-
znik dodal, da bi bile mnogo-
kje tehnično lahko bolje pri-
pravljene, predvsem pa bi ino-
ralo biti pripravljeno več vo-
lišč, saj ta, fci so bila odprta,
zaradi prevelikega števila vo-
livcev niso mogla popolnoma
zadostiti vsem zahtevam.

O ocenl volitev so razpravlja-
li še mnogi prisotrd tovariši in

tovarišice. Tako je sektetar ob-
činskega sindikalnega sveta, to-
variš Stane Drobnič omenil, da
je ob zakljucku volitev kot za-
četni fazi uveljavljanja delegat-
skega sistema potrebno gledati
že tudi naprej in pričeti z izo-
braževanjem delegatov in nji-
hovim usposabljanjem za o-
pravljanje svoje delegatske
funkcije. Poleg tega ne bi sme-
li biti nezaupljivi do vseh no-
vih delegatov in živeti v dvo-
mih, ali bodo zmogli vse nalo-
ge, ki jih čakajo, tudi v resnici
odgovorno opravljati.

Nekaj razpravljalcev, med nji-
mi tovariši Vladimir Šenk, Jo-
že Martinčič, Viktor Šenica in
Lojze Lakner, se je dotaknilo
vprašanja odprte ali zaprte
kandidatne liste, o katerih je
bilo mnogo polemik tudi med
samimi volilci. Ob tem se je
izoblikoval zaključek, da je za-
radi strukture določene delega-
cije boljši sistem zaprtih kan-
didatnih list. Pri tem pa seve-
da odigra glavno vlogo eviden-
tacijski in predkandidaoijski
postopek, ki mora biti kar naj-
bolie opravljen in biti dan v
naiširšo razr>ravo volilcem.

Vasja Majhen je omenil pro-

blem, ki so ga imele krajevne
skupnosti pri določanju mož-
nih kandidatov za delegacije
svoje skupnosti. Mnogokje se
je namreč pripetilo, da eviden-
tiranega kandidata niso moglti
uvrstati v svoj seznam, ker je
bil že evidentiran v svoji de-
lovni organizaciji. Taka so bili"
v krajevnih skupnostih na vo-
ljo le mlajši ljudje, fci v svojih
podjetjih še niso bili dovolj
družbeno afirmirani in pa sta-
rejši občani, večinoma že upo-
kojeni. Tako v delegacijah ve-
čine KS ni vključena prav tista
generacija, ki je v delovni pro-
ces v naši družbi najbolj vklju-
čena.

Ob koncu te točke je pred-
sednik OK SZDL, tovariš Jože
Pacek podal kratek povzetek
razprave in dodatnih predlogov
k oceni volitev. V nadalievanju
seje je OK sprejela sklep o
ustanovitvi delovnega mesta
informator.ia v okviru SZDL.
Pismeno obrazložitev je dopol-
nil tov. Praznik, ki je de.ial, da
je to praktično del realizacije
delegatsklh načel. To 1e naloga
OK SZDL ha področju infor-
mirania. ki jo konkretno reaTi-
zira prek občinskega glasila

»Dogovori«. Tu gre za to, da
nove naloge v zvezl z delegat-
skam sistemom terjajo ne sa-
mo ozko informiranje s strani
občinske skupščine, temveč za-
htevajo tudi celovito informi-
ranje o celotnem družbenem
dogajanju v občini. Izrazil je
prepračanje, da bodo temu ko-
raku sledile tudi oštale druž-
benopolitične organizacije v
obftini.

Dalje je bilo predlagano, da
se v imenu občinske konferen-
ce pošlje pozdravno pismo
X. kongresu ZKJ in tovarišu Ti-
tu ob njegovl izvolitvi za pred-
sednika predsedstva ZKJ in
predsednika republike brez
omejitve mandata. Predlog je
bil pozdravljen in sprejet z bur-
nim aplavzom.

Zadnji osvojeni predlog pa
je bil, da se stari Trg revolu-
cije, ki je bil predlagan za pre-
imenovanje v staro ime, to je
Kongresni trg, preimenuje v
Trg osvoboditve. Predlog in
njegovo obrazložitev je podal
tovariš Bogdan Javor, v kate-
rem je oiisal zgodovino tega
trga in njegovovlogo medTSTOB
in po njem. M. J.


